

### EDULOG အမိတ်ဖိးထာ်အဲး(ပ)တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲး

### တၢ်သံကွၢ်လၢတၢ်သံကွၢ်အိၣ်ခဲအဲးအဲးလၢမိတ်ဖိးပုၤဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်အဂီၢ်

#### တၢ်ဂ့ၢ်ထီၣ်ရီၤ

**တၢ်သံကွၢ် - Edulog ဖိးထာ်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်မနုၤလဲၣ်. ယကဘၣ်ဆဲးလီၤမံၤလၢကစူးကါတၢ်အဲးအဂီၢ်လဲၣ်.**

တၢ်စံးဆၢ - မိတ်ဖိးထာ်လီၤတဲစိအဲး(ပ)တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲးဒီဖျိ တၢ်က့ၢ်ဘၣ်က့ၢ်သ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢတၢ်ကရၢကရိအတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲးတဖၣ် (Education Logistics, Inc.) (Edulog) ပျဲကီၢ်ရၢၣ်ကွၢ်လီၢ်ကဝိလၢကဟ့ၣ်ခိဟ့ၣ်နီၤလီၤ ကွၢ်ဝံစိၣ်တီၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲးလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲးလီၤ အိၣ်ခဲနီၢ်နီၢ်ဒီးမိတ်ဖိးပုၤဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. အဲး(ပ)တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲးဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲးလၢခဲကတၢ်လၢ တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲး လီၤအိၣ်ခဲဒိးပုၤကွၢ်ဖိအသိလ့ၣ်ပး(စ)အိၣ်ပတုၣ်တၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲးန့ၣ်လီၤ. တၢ်အဲးဒုးန့ၣ်သိလ့ၣ်ဘး(စ)အိၣ်တၢ်အလီၢ် ဒီးဟ့ၣ်တၢ်ပလီၢ် ဝဲသိလ့ၣ် ဘး(စ)ဘုးထီၣ်ဒီးသိလ့ၣ်ဘး(စ)သန့သ့န့ၣ်လီၤ. ယုၣ်ဒီး Edulog အပုၤကွၢ်ဖိတၢ်ဒီးသိလ့ၣ်ယုၣ်နံး. မိတ်ဖိးပုၤဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ် မၤန့ၢ် တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါဝဲအဝဲသ့ၣ်တြုၣ်အ ID ဓးက့ၤလၢ RFID တၢ်ဖးခးက့ၤအဖိခိၣ် ဝဲအဝဲသ့ၣ်ဒီးထီၣ်ဒီးစံၣ်လီၤလၢသိလ့ၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.

ထူးလီၤ Edulog မိတ်ဖိးထာ်လၢ Google Play Store မ့တမ့ၢ် Apple App Store တက့ၢ်. ယုၣ်ကွၢ် "Edulog Parent Portal" ဒီး ယုၣ်ထၢအဲး(ပ)ဒီးသိလ့ၣ်အဝါလၢ အလီၢ်ခဲအလွဲၢ်အလါ ပျဲန့ၣ်လီၤ.

ဝဲန့ၣ်ဒီးအဲး(ပ)လၢနထူးလီၤဝံလဲတစု, ဆဲးလီၤမံၤခိ ဖျိစူးကါနအံၤမ့(လ)န့ၣ်တက့ၢ်.



**တၢ်ဂီၢ်နီၣ် - Edulog အမိတ်ဖိးထာ်(ပ)အဂၤအဂၤ, မိတ်ဖိးထာ်လဲး (Parent Portal Life), အိၣ်ဒီးသိလ့ၣ်အလွဲၢ်လါပျဲလၢအလီၢ်ခဲအဝါ, အလီၢ်ကွၢ်လီၤတၢ်လီၤဆဲးလၢကထူး လီၤအဲး(ပ)လၢအဘၣ်တခါတက့ၢ်. စူးကါ QR နီၣ်ဂံၢ်အဂီၢ်ဒီးနီၣ်တၢ်ဂီၤဝဲအဲးလၢကန့ၣ် လီၤမၤန့ၢ်အဲး(ပ)လၢအဘၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.**

**တၢ်သံကွၢ် - မ့ၢ်စပုၣ်အက့ၢ်အိၣ်ခါ.**

တၢ်စံးဆၢ - အိၣ်လီၤ. ဝဲန့ၣ်ဒီးအဲး(ပ) ဝံလဲအခါ, နဆိတလဲက့ၢ်လၢအဲကလဲးက့ၢ်ဆူစပုၣ်က့ၢ်သ့ဝဲ တၢ်ဆိလီၤဟ်လီၤ (SETTINGS) ထဲး(ဘ) အဖိခိၣ်သ့န့ၣ်လီၤ. မၤလီၤတၢ်လၢနကယုထၢ ဟ်ကီၤ (SAVE) လၢကဆဲးမၤဒီးက့ၢ်လၢနယုထၢအိၣ်အပုၤန့ၣ်တက့ၢ်.

**တၢ်သံကွၢ် - မ့ၢ်ယကြးဆဲးလီၤမံၤလီၤလီၤဆီဆီလၢယဖိတက့ၢ်စုၣ်အဂီၢ်ခါ.**

တၢ်စံးဆၢ - ဆဲးလီၤမံၤထဲတဘျီလၢနကီၢ်ရၢၣ်ကွၢ်လီၢ်ကဝိအဂီၢ်တက့ၢ်. တၢ်ဆဲးလီၤမံၤထဲတဘျီ ပျဲန့ၣ်လၢနကန့ၣ်လီၤမၤန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲးလၢပုၤကွၢ်ဖိ ဝဲလၢဂ်အဂီၢ် လၢပုၤလၢနအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲးအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

#### အဲးအဲးန့ၣ်ဒီးလီၤအဲး(ပ)ဝံလဲ. စးထီၣ်သ့လဲ.

**တၢ်သံကွၢ် - ယကဆဲးလီၤန့ၢ်ယပုၤကွၢ်ဖိအမံၤလၢမိတ်ဖိးထာ်အပုၤလဲၣ်.**

တၢ်စံးဆၢ - တၢ်အဲးဘၣ်တၢ်မၤဝဲအိၣ်လၢပုၤကွၢ်ဖိအစရီ (STUDENT LIST) ထဲး(ဘ) ဒီဖျိယုထၢ "+" တၢ်ပနီၣ် မ့တမ့ၢ် (ADD STUDENT) နီၣ်ဆိၣ်ခဲန့ၣ်လီၤ. လၢကဆဲးထၢန့ၣ်လီၤပုၤကွၢ်ဖိ လီၤမံၤလၢနပုၤကွၢ်ဖိအဂီၢ်, နကဘၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲး ၅ ခါလၢကမၤလီၤတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢန့ၣ်လီၤ.

1. ပုၤကွၢ်ဖိအမံၤခိၣ်ထံး (ကဒီးအိၣ်ဘၣ်ဘၣ်)
2. ပုၤကွၢ်ဖိအမံၤကတၢ် (ကဒီးအိၣ်ဘၣ်ဘၣ်)
3. ကွၢ်လၢပုၤကွၢ်ဖိတၢ်ဟ်ပနီၣ်လီၤအိၣ်.
4. ပုၤကွၢ်ဖိအတၢ်အိၣ်ဖျဲၣ်မုၢ်န့ၣ်အဂီၢ်အကျိၤ.
5. ပုၤကွၢ်ဖိ ID နီၣ်ဂံၢ်, ဘၣ်တၢ်ဟ်ပနီၣ်လီၤအိၣ်ကီၢ်ရၢၣ်ကွၢ်လီၢ်ကဝိ.







